
Dagsorden for EAAA-Klimaråd  

10. september kl. 14.00-15.30, cs.11 

Deltagere: Casper Fuglsang Agerbo (caag), Cecilie Jakobsen, Natasha Barbesgård Hay; Rebekka Arentoft (rara); 

Sie Woldum Tordrup (swt), Joan Kjædegaard, Maria Mols 

Afbud: Signe Dahl Iversen 

Referent: Casper Fuglsang Agerbo 

 

• Status Projekt ESG-rapport v/ Cecilie Jakobsen 

• Status akademiets fællesskabsdag / Sie 

• Klimauge i kantinen (uge 43 eller 47) nedsæt projektgruppe 

• Markedsdag november 2024 (projekt aftales med Søren Gripentrog)  

• Indkomne forslag / v/ Signe 

• Evt.   

 

Referat 

Tid  Emne  
 ESG-projekt 

• Projektet kører fortsat og ligger under forskningsafdelingen, hvor Cecilie og 
Ulla samarbejder om det. De har desuden fået lov til at have 3 praktikanter i 
en måned, som skal understøtte udviklingen af 
ESG/bæredygtighedsindsatser.  

• Næste projektperiode løbet fra nu og indtil jul, hvor der særligt vil være 
fokus på indsatser i kantinen, en visuel del/hjemmeside/platform som 
illustrerer indsatser samt fokus på bæredygtighed i undervisningsmaterialer.  

 Akademiets fællesskabsdag  
• Kirstine, Sie (og Cecilie) deltog med en stand på dagen, hvor der var 

klimaoplysning og en quiz, hvor den med det bedste klimainitiativ kunne 
vinde en præmie. Det kom der mange fine forslag ud af, bl.a: 

o Mere oplysning om handling, fokus på grønnere mad, mere grøn 
energi, grønne events/fester, grønnere transportmuligheder 
(samkørsel, regler om flyrejser på studieture), hvordan kan AI 
understøtte den grønne omstilling, og hvad er det digitale aftryk  
 

 Ny studerende i Klimarådet 
• Vi sætter gang i en proces for at få en ny studerende med. Der skal oprettes 

en kampagne, og der skal Signe fra Kommunikation hjælpe til.  
• Opslaget skal indeholde en kort beskrivelse, evt. nogle bullets om hvorfor de 

vil være med.  
• Der blev foreslået, at der skulle hænges sedler op på toiletterne for at oplyse 

om, at vi optager en ny Casper står for dette 
• Vi skal have prikket til den studerende fra Økonomi med forslag om ’en grøn 

fest’, som potentiel repræsentant til Klimarådet 
 Klimauge 

• Vi gør det samme igen i år  
• Måske skal Svend fra forskning (?) indgå med oplysning omkring sit projekt 

omkring plantebaserede fødevarer 
• Vi forsøger at få det til at forløbe sig i uge 47, hvorved praktikanterne fra Det 

Grønne Akademi kan få en rolle i ugens forløb. De starter i praktik i køkkenet 
3 uger forinden 



 Markedsdag 
• Sidste år fungerede som et hyggeligt lille projekt, som der er energi om skal 

ske igen.  
• Aktiviteter fra sidste år kan gå igen, men måske der skal være mulighed for 

at købe en øl eller lign.  
• Vi afholder det igen, og Casper vil finde ud af, om det skal være i efteråret 

eller til Marts. Dette vil afsøges med Søren 
• Joan vil høre Rebekka om vi potentielt kan låne firmabilen til at hente de 

studerendes sager, som skal sælges 
 Evt. 

• Vi cykler til studie? God ide men svær at gennemføre. Den tænker vi videre 
over 
 

 Indkomne forslag 
• Signe deltog ikke, så denne sprang vi over 

 
 1. Næste møder – punkter til møder og tidspunkt for 2024 /25 

• Uge 4 - 
 

 


